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De Cees

Nog twee weken 
en dan mogen we 
weer stemmen. De 

campagnes van de landelijke 
politieke partijen domineren 
het nieuws. Elke partij geeft 
zijn visie op onderwerpen 
als stikstof, migratiebeleid, 
werkgelegenheid. Als de 
stemmen zijn geteld en 

De Dorpsraad nodigt u uit!

MILIEU
door Michiel KoeKKoeK 

In de twee vorige 
Dorpspraat-edities berichtte 
ik u over bovengenoemde 

verbinding. Na de laatste editie 
heeft zich een verrassende, en 
voor Muiderberg ongunstige, 
ontwikkeling voorgedaan.

Wat ging hier aan vooraf
In maart j.l. heeft TenneT een 
zgn. concept Notitie Reikwijdte 
en Detailniveau (hierna 
te noemen concept-NRD) 
uitgebracht.
In deze notitie werden kaartjes 
weergegeven met pijlen voor 
zgn. onderzoeksrichtingen voor 
het hoogspanningstracé. Op het 
kaartje voor Muiderberg liep 
een pijl door de Noordpolder 
naar het IJmeer en liepen alle 
andere pijlen ten zuiden van de 
bestaande 380 kV. Dit zag er in 
principe geruststellend uit. Een 
nieuwe verbinding over het 
Buurtschap Hakkelaarsbrug en 

Dorpsraadbestuur vlnr. Bert hensbergen, leo Dooper, henk Donker, cees Petersen, John haug en Michiel Koekkoek - foto henk Glotzbach 

over de buitenste rand van Buitendijken loopt was 
niet ingetekend. 

Alternatieven die niet gunstig zijn voor 
Muiderberg
TenneT zou gaan werken aan een nadere invulling 
van deze onderzoeksrichtingen in zgn. corridors. 

de samenstelling van de nieuwe 
Tweede Kamer bekend is, kan 
een begin worden gemaakt met de 
coalitiebesprekingen. Ergens in de loop 
van het volgende voorjaar kan hopelijk 
een nieuw kabinet worden beëdigd. 

Net als iedereen volgen de leden van 
de Dorpsraad de discussies in en om 
Den Haag met belangstelling, maar het 

werkterrein van de Dorpsraad word meer bepaald 
door de politieke ontwikkelingen in en rond Gooise 
Meren. 

Wat kan en mag onze Dorpsraad? Welke 
bevoegdheden hebben de leden van het bestuur? 
Dorpspraat wordt uitgegeven door de Dorpsraad. 
Het leek de redactie een goed idee u de leden voor te 
stellen en iets te vertellen over hun werkzaamheden 
(zie pagina 3, 4 en 5). 

Extra hoogspannings-
verbinding langs   

Muiderberg? 
Dit zijn banen op de kaart van 100 tot 200 meter 
breed. 
Er zijn echter nieuwe onderzoeksrichtingen 
bij gekomen die TenneT noopten op 6 oktober 
j.l. een tweede concept-NRD uit te geven. Met 
andere woorden: de procedure wordt met 
toegevoegde tracé-alternatieven herhaald.

In deze nieuwe concept-NRD is een tracé-
alternatief weergegeven dat vanaf Muiden door 
de Noordpolder loopt en de Googweg kruist 
tussen Any Dale Hippique en het Kocherbos. 
Daarna kruist deze (ondergronds) de bestaande 
380 kV hoogspanningsverbinding, de spoordijk 
en de A6. 

Lees verder op pagina 3.
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COLUMN hARRY MocK

Bewondering

ook het vijfde nummer van 
het magazine van de Stichting 
Monumentaal & historisch Mui-
derberg mag gezien en gelezen 
worden. De naam van deze 
opvolger van het comité oud 
Muiderberg ligt niet gemak-
kelijk in de mond, maar de 
activiteiten zijn bewonderens-
waardig. Daarom is het spijtig, 
dat het stichtingsbestuur er voor 
gekozen heeft dit jaar in Muider-
berg geen open Monumenten-
dag te organiseren. ik heb nog 
niemand gesproken die de 
motivering begrijpt: het bezoek 
aan monumenten in het dorp 
zou niet passen bij de sfeer 
van Swing op de Brink, die in 
hetzelfde weekend zou worden 
gehouden.
 
Gelukkig werd de traditie van 
het jaarlijkse muziekfestival wel 
voortgezet. ik telde op de Brink 
veel bezoekers, eetkraampjes en 
dinerdeelnemers, gezellig geze-
ten aan lange tafels. het Swing-
bestuur en overige vrijwilligers 
dwingen bewondering af voor 
hun inzet. Als initiatiefnemer 
doet het mij goed dat het mu-
ziekevenement na al die jaren 
nog steeds plaats vindt. Jammer 
vind ik, dat het element ‘swing’ 
minder tot zijn recht komt dan in 
de beginjaren. Maar ja, tijden 
en smaken veranderen en mijn 
generatie is aan het uitsterven. 

Bewondering heb ik ook voor 
de Dorpsraad. op actieve wijze 
worden de collectieve belangen 
van Muiderbergers binnen de 
gemeente Gooise Meren be-
hartigd. De vereniging heeft in-
middels zo’n 550 trouwe leden, 
maar wordt - uit nood geboren 
- geleid door een technisch 
voorzitter, die ook nog te weinig 
bestuursleden om zich heen 
heeft. Dit bestuurlijke probleem 
moet toch opgelost kunnen 
worden met zoveel leden/in-
woners die het belang van een 
dorpsraad inzien. Feesten op 
de Brink is prachtig, maar om 
het dorp levendig en leefbaar te 
houden is meer nodig. 
in deze context is het van be-
lang, dat de wijziging van de 
bestemming van het voorma-
lige gemeentewerfterrein door 
de gemeenteraad unaniem is 
goedgekeurd. Dat biedt per-
spectief voor snelle nieuwbouw 
voor Kindcentrum ‘De Meer-
stroom’. Mochten er na zoveel 
inspraakrondes, toezeggingen 
en tegemoetkomingen nu nog, 
al dan niet anonieme, bezwaar-
makers zijn, dan heb ik daar 
absoluut geen bewondering 
voor. Verdere vertragingen zijn 
schadelijk voor school, de jeugd 
en de gemeentekas. 

CULTUUR 
door PeteR WeGMAN 

Al sinds de bevrijding 
organiseerde de 
Vereniging tot Viering 

van Nationale Feesten 
zo’n beetje alle belangrijke 
evenementen in Muiderberg: 
de intocht van Sinterklaas, 
Koninginnedag, de 4-mei 
herdenkingen, braderieën, 
muziekevenementen, noem 
maar op. 
Grote smaakmakers waren 
tientallen jaren achtereen de 
resp. voorzitters Piet de Raadt 
en Jan Bruurs. In oktober 2009 
kwam er toch nog een abrupt 
einde aan de Vereniging. 
De bekende Muiderberger, 
raadslid en makelaar E.P. 
Vlaanderen ondernam meteen 
actie. Muiderberg zonder 
‘feestenvereniging’, dat kon 
niet. Haast was geboden: de 
Sinterklaasintocht stond voor 
de deur en die moest en zou 
doorgaan.
 

In korte tijd werden zeven 
Muiderbergers gevonden, 
die de handen uit de 
mouwen wilden steken. De 
eerste bijeenkomst vond 
plaats in de kantine van 
de voetbalvereniging S.C. 
Muiderberg. Daar werden 
in ijltempo allerlei plannen 
gesmeed, die uiteindelijk 
leidden tot de oprichting van 
de Stichting Muiderbergse 
Feesten. Nog diezelfde avond 
werd de intocht van Sinterklaas 
georganiseerd. De Sint zou 
worden ontvangen in de 
muziektent op de Brink. Het 
vervoer werd geregeld met 
golfkarren, waarbij een passend 

Stichting 
Muiderbergse Feesten 
het hele jaar in touw

verhaal werd bedacht. Sinterklaas 
kreeg een warm onthaal; de jeugd 
kreeg warme chocola. In de loop 
der jaren zou Sinterklaas op 

actief als altijd en door de jaren heen

Dankzij hun enorme inzet lukt 
het toch telkens iets moois 
neer te zetten. 

Wie de schoen past ....

Het bestuur is op dit moment 
weer compleet, maar 
vrijwilligers voor hulp met 
opbouw en afbreken van de 
evenementen zijn er nooit 
genoeg, dus wie de schoen 
past ….. 

Het eerstvolgende evenement 
is de Winterfair op de Brink 
op zaterdag 16 december 
a.s. van 16:00 tot 22:00 uur. 
Een bijzondere muzikale 
verrassing is het optreden van 
het Dickenskoor. Mis dit niet. 

Vanzelfsprekend is voor 

alle activiteiten geld nodig. 
Eenmalige donaties zijn 
welkom, maar je kunt ook 
vriend worden vanaf € 10 
per jaar. Meer informatie 
hierover staat op de website 
stichtingmuiderbergsefeesten.nl.

allerlei andere originele manieren 
worden binnengehaald: per boot, 
amfibievoertuig, helikopter, 
salonboot, etc. 

Veel nieuwe initiatieven

De nieuwe stichting 
introduceerde - naast de 
gebruikelijke Sinterklaasintocht, 
Koninginnedag (inmiddels 
Koningsdag) en de 4-mei 
herdenkingen - nieuwe 
activiteiten, zoals een dansavond 
onder de naam ‘BrinkPop’, 
een winterfair (één keer met 
schaatsbaan), een kermis, 
een Hollandse avond en 
kinderfeesten. 
Het hele jaar is men in touw, 
soms met tegenslagen. Verdrietig 
was, kort na de oprichting, het 
overlijden van de eerste voorzitter 
Gert van Rooijen. Daarnaast 
is er constant een gebrek aan 
bestuursleden en vrijwilligers. 

Mis de 
Winterfair op 
16 december 
niet!

Revival 
in 2009

Word ook 
SMF vriend!
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Extra hoogspannings-
verbinding? Nederland kent een enorme hoeveelheid organisaties 

en verenigingen die tot doel hebben de wijk of 
de plaatselijke gemeenschap te versterken. Op 

het gebied van muziek, toneel, sport, tuinieren, feesten 
of maatschappelijke zorg en politiek, het aantal is 
indrukwekkend. Gelukkig maar. Ook Muiderberg kent 
ze. Aanvankelijk waren ze sterk verzuild, maar toen de 
geloofsovertuiging een minder belangrijke rol kreeg, 
veranderde het beeld. Steeds meer zaken zijn in wettelijke 
kaders gegoten. De eisen werden hoger. Ook voor de besturen 
van al die verenigingen en organisaties. Te veel naar de smaak 
van velen. Inwoners en bedrijfsleven willen invloed kunnen 
uitoefenen op de inrichting van hun leefomgeving. 

De betrokkenheid van inwoners bij hun woon- en 
leefomgeving is een democratisch recht. Die betrokkenheid 
wordt zichtbaar via de lokale politiek. Ook in de gemeente 
Gooise Meren. Inwonersparticipatie verloopt in onze 
gemeente onder andere via bewonersplatforms, zoals 
buurt(preventie)verenigingen en wijkplatforms. De 
Vereniging Dorpsraad Muiderberg, beter bekend als de 
Dorpsraad, is zo’n platform. 

Rechten en plichten

Op de website van de Dorpsraad staat: De dorpsraad is er 
voor iedere Muiderberger. Hoe meer leden de vereniging 
heeft, hoe groter het draagvlak. Met uw lidmaatschap geeft 
u aan dat u het belangrijk vindt invloed uit te oefenen op 
onze leefomgeving. Omdat de Dorpsraad een vereniging is, 
benoemen de leden het bestuur. Leden kunnen bestuurslid 
worden. 
Het bestuur onderhoudt het contact met de leden via de 
website, de Facebook-groep ‘Dorpsraad Muiderberg’ en 
Dorpspraat. 

De Dorpsraad 
nodigt u uit! 

Alle inwoners van 
Muiderberg vanaf 18 jaar 
kunnen lid worden. 
Het lidmaatschap is 
gratis en gemakkelijk 
aan te vragen.

Onderwerpen

Het bestuur van de Dorpsraad houdt om de twee maanden 
een openbare vergadering in de Rijver. Iedereen, lid of geen 
lid, kan die bijwonen. De secretaris stelt in overleg met de 
bestuurs-
leden de agenda op en stuurt die aan de leden. Op de 
agenda van de laatste vergadering stonden onderwerpen 
als: de stand van zaken omtrent het Warmtenet, Openbaar 
Vervoer, Tiny houses, de aanleg van de faunapassage onder 
de IJsselmeerweg. De lijst is best lang en de onderwerpen 
soms behoorlijk ingewikkeld. Denk maar aan het Warmtenet 
of de voorstellen van Tennet om het tracé van de nieuwe 
hoogspanningsleiding gedeeltelijk door de Noordpolder te 
laten lopen.
 
De onderwerpen op de agenda zijn dus stuk voor stuk 
een afspiegeling van zaken die ook de landelijke politiek 
bepalen. Energiebeleid, openbaar vervoer, woonbeleid, 
de omgang met de natuur. Kortom, het werkterrein van de 
Dorpsraad is veelzijdig en bijzonder relevant. Maar net als de 
kleine fracties in de Tweede Kamer hebben de leden van de 
Dorpsraad een probleem. Het is lastig veel te weten over veel 
onderwerpen. Daarom zei de huidige voorzitter Henk Donker 
in een interview in Dorpspraat in november 2021: ‘Mijn eerste 
prioriteit is het werven van bestuursleden en leden voor 
werkgroepen’. Gelukkig telt de Dorpsraad nu zes leden. Zij 
hebben elk een 
specialiteit en zo kan de Dorpsraad de plaatselijke en 
regionale politiek laten weten wat ze vinden en waar ze staan. 

U bent van harte welkom op de eerstvolgende vergadering op 
woensdag 3 januari 2024 om 20.00 uur in de Rijver. 

vervolg van pagina 1 

MILIEU
door Michiel KoeKKoeK

De documenten behorende 
bij de concept-NRD zijn 
op de volgende URL te 

downloaden: www.rvo.nl/onderwerpen/
bureau-energieprojecten/lopende-
projecten/hsv-380-kv-diemen-lelystad-en-
ens#nu-ter-inzage.
Onderstaand kaartje is te vinden op 
pagina 26 van het document: www.
rvo.nl/sites/default/files/2023-10/Bijlage-
HIA-HSL-rapport-HSV-380kV-Diemen-
Lelystad-Ens.pdf.
In het document www.rvo.nl/sites/
default/files/2023-10/Bijlage-Notitie-
onderzoeksalternatieven-HSV-380kV-
Diemen-Lelystad-Ens.pdf staat op 
pagina 50 meer informatie. 
Curieus is dat het op kaartje op 
pagina 9 van dit document, waar de 
nieuwe tracé-alternatieven worden 
weergegeven, bovenstaand alternatief 
niet voorkomt?

Dit artikel is geschreven op 12 oktober 
j.l. maar de Dorpspraat komt pas 
begin november uit. De volgende 
activiteiten vinden na 12 oktober 
plaats.

TenneT heeft zgn. inloopbijeen-
komsten georganiseerd. De 
meest geschikte voor Muiderberg 
vond plaats op dinsdag 7 
november in Hotel Jan Tabak, 
Amersfoortsestraatweg 27, Bussum.
Het bestuur van de Dorpsraad vindt 
het gearceerde paarse traject door de 
Noordpolder (zie kaartje), conform de 
zienswijze op het eerste concept-NRD, 
een ongewenst tracé-alternatief en 
heeft op 26 oktober j.l. in een gesprek 
met de betreffende wethouder zijn 
zorgen kenbaar gemaakt.

Op de openbare vergadering van 

het traject door de polder als 
paars gearceerde lijn in het nieuwe 
concept-NRD. 

de Dorpsraad van 2 
november j.l. is dit 
onderwerp uiteraard ook 
aan de orde geweest.
Tot en met 16 november 
kunnen op deze concept-
NRD zienswijzes 
worden ingediend. 
Na beoordeling 
van de zienswijzen 
wordt een Nota van 
Antwoord opgesteld 
en de definitieve NRD 
opgesteld. Deze dient 
als basis voor de Milieu 
Effect Rapportage (MER) 
en Integrale Effect 
Analyse (IEA).
In het komende 
meinummer berichten 
wij u verder.

vervolg van pagina 1
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Profiel 
van bestuursleden 
Dorpsraad

Henk Donker
voorzitter

Henk werd tijdens de uitgestelde 
algemene ledenvergadering van 
september 2021, met instemming 
van de leden, tot voorzitter 
benoemd. Hij komt oorspronkelijk 
uit Nieuwer Amstel en woont 
inmiddels zo’n vijf jaar in 
Muiderberg. Hij is ook de enige 

die op dit 
moment nog in 
loonbetrekking 
werkt en 
(nog) niet van 
zijn pensioen 
geniet. Van 
1981 t/m 1987 
werkte hij in 
het bouwbedrijf 
van zijn familie. 
Van 1987 t/m 
heden werkte 
hij bij de KLM 
in diverse 
functies als 

monteur, leidinggevende en later 
als projectmanager. 

Als vakbondsbestuurder is hij 
actief bij de NVLT (Nederlandse 
Vereniging voor Luchtvaart 
Technici) en lid van de 
Ondernemingsraad. Verder is 
hij nog actief als adviseur van de 
KLM technische dienst. In zijn 
vrije tijd is hij plaatsvervangend 
voorzitter van de Stichting 
Kinderland Amstelveen. Deze 
Stichting organiseert een 
vakantiekamp voor ongeveer 650 
kinderen. 

Ook is Henk actief als bestuurder 
bij het buurtschap Hakkelaars-
brug. Als hobby ontplooit Henk 
verder activiteiten als instructeur 
bij diverse organisaties zoals 
Motorsport Lifestyle en 
Racecracks. Voor de Vereniging 
houdt hij zich onder andere bezig 
met toerisme, recreatie en 
economie in Muiderberg. 

John Haug
secretaris

John is het langst meelopende lid 
van het bestuur en actief als 
secretaris sinds de oprichting van 
de Vereniging in 2016. 
John is afkomstig uit Amsterdam 
en kwam na omzwervingen 
via Nieuw-Vennep en Almere 
terecht in Muiderberg. Hij woont 
hier sinds 1991. John studeerde 
elektrotechniek en heeft vrijwel 
zijn hele werkende leven, bijna 
veertig jaar, gewerkt voor een 
bedrijf dat professionele audio en 
video importeert en distribueert. 
In 2015 ging hij als managing 
director met (vroeg)pensioen. 

John was eerder 
bestuurslid van 
de BVMM, de 
voorloper van 
de Vereniging 
Dorpsraad. Ook 
was hij actief 
als bestuurder 
van de vroegere 
Jeu de boules 
Vereniging De 
Brink. Verder 
trad hij op als 
adviseur en 
leverancier van 
geluidstechniek gedurende de 
eerste Swing op de Brink edities. 

Als secretaris verzorgt hij de 
administratie en de communicatie 
voor de Vereniging met de 
leden, de gemeente en overige 
organisaties. Daarnaast heeft hij 
specifieke aandachtsgebieden 
zoals de stankoverlast van Den 
Ouden en geluid- en milieuzaken. 
Het laatste werkterrein doet hij 
met mede-
bestuurslid Michiel Koekkoek. 
John mag graag sporten, kaarten, 
wandelen en bezoekt regelmatig 
musea. In de muziek zijn de 70 en 
80-ties zijn favoriete periode. 
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Leo Dooper 
penningmeester

Leo werd tijdens de algemene 
ledenvergadering van maart 2023 
met instemming van de aanwe-
zige leden tot lid van het bestuur 
benoemd. Hij is afkomstig uit 
Amsterdam en woont sinds 1984 
in Muiderberg. 

Hij deed veel administratieve 
kennis op bij een accountantskan-
toor en gaf na het behalen van zijn 
MO-akte boekhouden een tijd les 
als leraar handelsvakken. Verder 
werkte hij ruim 21 jaar voor IBM 
als sales/systems engineer en 
daarna was hij vanaf 1993 werk-
zaam bij ING als projectmanager. 
Hij ging in 2004 met pensioen en 
heeft zich sindsdien veelal bezig-
gehouden met hobby’s zoals zee-
zeilen, zingen, roeien, fietsen en 
wandelen. 
Voor hij penningmeester werd, 
was Leo lid van de kascommissie. 
Hij hield de toenmalige penning-
meester bij het opmaken van de 
jaarrekeningen. 

Michiel Koekkoek 
bestuurslid

Michiel is sinds 
maart 2018 lid 
van het bestuur. 
Michiel komt 
oorspronkelijk uit 
Amsterdam, en 
woont sinds 1977 
in Muiderberg. 

Hij heeft met 
veel plezier ruim 
40 jaar in de IT-
branche gewerkt 
en ging in 2012 
met pensioen. 
Vanwege de ligging van zijn 
woning in het buurtschap 
Hakkelaarsbrug is Michiel 
ervaringsdeskundige met 
betrekking geluidshinder. Hij 
heeft de grote overlast die de 
verbreding van de A1 en de 
A6 veroorzaakte aan den lijve 
meegemaakt. Hierover kruiste 
hij regelmatig ‘de degens’ met 
Rijkswaterstaat en de gemeente 
Gooise Meren. 
Zijn kennis en ervaring op dit 
gebied wordt nog steeds door 
de Vereniging ingezet. Hij is lid 
van de klankbordgroep Minder 
Hinder Gooise Meren. Verder 
is hij bestuurder bij de Muider 
IJsclub Eendracht. 

Zijn aandachtsgebieden voor de 
Vereniging betreffen voornamelijk 
geluidshinder, milieu zoals het 
meten van fijnstof samen met de 
organisatie Hollandse Luchten 
en als laatste nieuwe topic de 
plannen van TENNET voor een 
nieuwe 380 kV hoogspanning 
verbinding tussen Diemen en 
Lelystad. 
Hij mag graag bij goed weer met 
een aantal vrienden 60-70 km op 
zijn racefiets rijden en bindt ’s 
winters graag de schaatsen onder, 
bij voorkeur op natuurijs. Verder 
trek hij er met zijn vrouw graag 
op uit met de camper.

Bert Hensbergen 
bestuurslid

Bert werd tijdens de algemene 
ledenvergadering van maart 
2023, met instemming van de 
aanwezige leden tot lid van 
het bestuur benoemd. Hij 
werd in 1959 in het voormalige 
Diaconessenziekenhuis in 
Naarden geboren, woonde 25 
jaar aan de Hakkelaarsbrug 
en verhuisde daarna naar de 
Googweg. 

In zijn werkzame leven heeft hij 
twintig jaar bij de kruitfabriek 
in Muiden gewerkt in de 
kwaliteitszorg en als secretaris 
van de ondernemingsraad. Na de 
sluiting van de fabriek trad hij in 
2004 in dienst van de gemeente 
Muiden als beleidsmedewerker 
Openbare Orde, Veiligheid en 
Milieu en voorzitter van de 
Ondernemingsraad. 
Tijdens het fusieproces was 
hij lid van de Bijzondere 
Ondernemingsraad en na de 
fusie kwam hij in 2016 in dienst 
bij de gemeente Gooise Meren als 
directievoerder Openbare ruimte. 
Sinds 2022 geniet hij van zijn 
vervroegd pensioen. 

Hij is nu als vrijwilliger 
energiecoach bij de energie-
coöperatie Wattnu waar ook 
het Warmtenet Muiderberg een 
onderdeel van is. 

Voor de vereniging 
heeft hij zich 
ontfermd over de 
aandachtsgebieden: 
Openbare Ruimte 
(groenbeheer), 
Verkeersveiligheid 
en Openbaar 
Vervoer (vertegen-
woordiger in het 
ROCOV).

Zijn hobby’s 
zijn tuinieren 
(groentetuin), (race-)
fietsen en schaatsen.

Cees Petersen 
kandidaat-bestuurslid

Tot onze grote vreugde heeft 
Cees zich al enige tijd geleden 
beschikbaar gesteld om het 
bestuur van de Vereniging te 
versterken. Hij loopt alweer een 
tijdje mee met het bestuur en zal 
naar verwachting in maart 2023 
officieel toetreden tot het bestuur. 

Cees woont inmiddels alweer 
twintig jaar in Muiderberg. Hij is 
afkomstig uit Amsterdam en 
studeerde na de hogere hotel-
school in Den Haag, bedrijfskunde 
in Miami, Florida. Daarna werkte 
hij in de levensmiddelenindustrie 
in marketing, sales en later 
algemene managementposities. 
Hij werkte voor bedrijven zoals 
Mars, Coca-Cola en General Mills 
waaronder een aantal jaren in het 
buitenland. 

Cees is Inmiddels een paar jaar 
met pensioen maar wil graag zijn 
steentje bijdragen om ervoor te 
zorgen dat Muiderberg een heel 
fijn dorp is en blijft. 
Cees mag graag zeilen. Het 
bestuur is nog in overleg over de 
aandachtsgebieden die Cees onder 
zijn hoede kan nemen.
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MAATSCHAPPIJ 
door hUGo lANDheeR 

S1 april 2023 heeft Corrie Wiegmans het 
stokje overgenomen van Annemarie van 
Embden als wijkadviseur van Muiderberg 

in de gemeente Gooise Meren. Haar werkgebied 
omvat behalve Muiderberg, Muiden, de 
Noordpolder en de Keverdijk, Thijsepark en 
Vierhoven. Corrie brengt heel veel ervaring 
mee dankzij een lange loopbaan binnen allerlei 
afdelingen van de gemeente Gooise Meren. 
Ze werkte onder andere bij Facilitaire dienst, 
op Algemene Zaken, Bestuurszaken en als 
secretaris van de Welstandscommissie. Toen zij 
4,5 jaar geleden van haar voorgangster Lysette 
Lubbers een oranje hesje kreeg, zei ze spontaan: 
‘Dit past me als een jassie’. 

Zo fungeert het

De foto geeft een beeld van de praktijk van 
haar werk van alledag. In mei van dit jaar 
verhuisde ‘de pomp van Lieftinck’ van de 
Dorpsstraat naar het pleintje bij de Zeeweg. 
Dat betekende dat het groene bankje dat onze 
columnist Harry Mock jarenlang gebruikte 
een andere plaats kreeg. Om de hoek tegen 
het talud van de dijk. Al kort na verplaatsing 
bleek echter dat veel mensen hun voeten niet 
op de grond konden zetten en dat maakte een 
zitje op de bank wat ongemakkelijk. Harry 
meldde dit bij wijkadviseur Corrie. Zij regelde 
dat een tegelvloertje werd gelegd. Zoals u kunt 
zien, is het een prima plekje geworden om het 
strandgebeuren te bekijken. 

De wijkadviseurs hebben een belangrijke taak. 
Ze fungeren als schakels tussen de bewoners en 
de gemeentelijke overheid. Hun kennis van de 
gemeentelijke organisatie komt goed van pas 
om allerlei betrokkenen binnen hun werkgebied 
op tijd van informatie te voorzien. Vooral de 
leefbaarheid in het dorp is hun werkterrein, 
zowel sociaal als op fysiek vlak. 

‘Past me als een jassie’ 
nieuwe wijkadviseur geintroduceerd

InformatIe regelgevIng 

Bij bouwprojecten bestaat altijd behoefte aan 
informatie over de regelgeving. Wat mag op 
deze plaats wel en wat niet? Dat levert soms 
onduidelijkheid op. Omdat er nogal wat 
gebouwd en verbouwd, krijgen veel inwoners 
met deze materie te maken. 

Als haar een vraag over regelgeving wordt 
gesteld, verwijst Corrie eerst naar de website 
van Gooise Meren. ‘Begin maar bij Bouwplan 
- Gooise Meren’, zegt ze dan. ‘Daar kun 
je de verschillende bestemmingsplannen 
en de welstandsnota vinden. Dat zijn de 
belangrijkste stukken waaraan een bouwplan 
wordt getoetst’. Als je er niet uitkomt, kun je 
via Omgevingsloket online - Startpagina een 
vergunningscheck doen om te kijken of een 
vergunning nodig is.

Voor vragen is de afdeling vergunningen 
telefonisch bereikbaar via het algemene 
nummer 035 207 00 00 tussen 08:30-13:00 
uur. Een mailtje kan worden gestuurd naar 
vergunningen@gooisemeren.nl.

Meldingen over zaken die te maken hebben 
met de openbare ruimte, zoals kapotte 
straatverlichting, loszittende stoeptegels, 
een kapot bankje, groen en bomen, overlast 
voertuigen, hondenpoep gaan via Melding 
openbare ruimte - Gooise Meren. Via deze weg 
komen meldingen direct bij de juiste afdeling 
die dit op zullen pakken. Zie hiervoor de link: 
‘Melding openbare ruimte - Gooise Meren’.

Met of zonder oranje hes is Corrie regelmatig 
in Muiderberg te vinden. Daarnaast is ze van 
maandag t/m donderdag telefonisch en via 
mail te bereiken op 06 2568 8401 en 
c.wiegmans@gooisemeren.nl. 

Mijn lange loopbaan 
binnen de gemeente 
Gooise Meren 
komt goed van pas 

Het probleem groene 
bankje: Harry meldt 
Corrie, Corrie lost op, 
samen tevreden

foto hugo landheer

advertentie
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jeugdactiviteit  
colUMN
JANNeKe VAN DeR hoRSt

Als je verhuist

het meest opmerkelijke van 
verhuizen naar een dorp waar 
je niemand kent, is dat niemand 
je kent van voordat je kinderen 
had. De jeugd die je zelf op 
goede dagen nog door je 
lichaam voelt jubelen, is al lang 
weg uit je gezicht. 

toen ik in het lagerhuys een 
liedje meeschreeuwde aan 
de bar zei een puberjongen: 
‘Mevrouw, ik vind het zo leuk 
dat u hier nog staat’. het gaf 
hem hoop dat je ook als je 
oud bent nog zo veel plezier 
kunt hebben. Zoals ik op zijn 
leeftijd verbaasd was dat een 
drieënveertigjarige vrouw op 
de tennisclub had gezoend met 
een date. ik was nog steeds 
perplex toen ik het de volgende 
dag op school aan vriendinnen 
vertelde: ‘Met tong!’ in die tijd 
dacht ik dat tongzoenen alleen 
voorbehouden was aan jonge 
mensen. 

Verhuizen naar een dorp 
waar je niemand kent, blanco 
binnenkwam als moeder van 
twee kinderen en dat was dat, 
voelt soms als een persoonlijke 
stunde null. Alsof je je eigen 
geschiedenis kwijt bent. Alsof 
het leven van daarvoor dood 
en begraven is. Nooit heeft 
bestaan. Voor veel mensen 
begint jouw bestaan namelijk 
pas bij het moment dat zij jou 
voor het eerst zagen. 
het is ook het beeld dat 
diepgeworteld zit in je kinderen: 
voor hun geboorte bestond je 
niet. Wat in zekere zin ook zo is. 
Niet in die rol. Als mijn kinderen 
oude foto’s zien, zeggen ze 
altijd ‘waar was ik’? Dat er 
iets bestaat als niet bestaan is 
moeilijk te bevatten. 

een jaar geleden heb ik zeker 
een kwartier gekeken naar 
een Facebookfoto van twee 
dorpsgenoten van toen ze jong 
en dronken waren. ook ik 
had me nooit een voorstelling 
gemaakt van hun jeugd. ook 
ik was vergeten om ze te zien 
als mensen die ooit op tafels in 
kroegen dansten. hun huidige 
geliefde nog niet kende. Dat zij 
ooit ook geen idee hadden waar 
de afkorting BSo voor stond. 
en dat er een ook voor hen 
een tijd was dat een ‘integraal 
kindcentrum’ had geklonken als 
iets waar je het soort kinderen 
naar toestuurde die de pootjes 
van de rompen van kikkers 
trokken.

CULTUUR 
door SANDRA DeUliNG

Iedereen kent de 
hockeyclub, tennisclub, 
de voetbalclub en 
muziekvereniging 
G.A. Heinze, mooie 

verenigingen om te gaan 
sporten of muziek te 
beoefenen. Maar wat doe je 
als je niet precies weet wat je 
leuk vindt? Of liever creatief 
bezig bent of heel graag wil 
leren koken? 

Dan ga je naar Talent 
Lokaal! Kinderen uit groep 
3 tot en met 8 kunnen zich 
aanmelden voor steeds 
wisselende cursussen van 
zes weken. Lekker dichtbij 
in de Rijver en natuurlijk na 
schooltijd. Voor dit artikel 
was ik in gesprek met 
Patricia Nicolic van Versa 
Welzijn en samen met Hamsa 
Magied organiseert zij de 
zes-weekse cursussen. 

om een aanvraag te doen bij 
Jeugdfonds Sport en Cultuur. 
Versa Welzijn kan helpen 
met de aanvraag’.

Er zijn steeds drie 
cursussen tegelijk 
op de dinsdag en de 
donderdagmiddag. De 
informatie wordt via de 
school verspreid. Soms is 
een cursus zo populair dat 
een wachtlijst moet worden 
gemaakt en dan wordt 
de docent nog een keer 
gevraagd. 

Kinderen van groep 3 tot en 
met groep 8 zijn welkom, bij 
de indeling van de groepen 
worden leeftijdsgroepen 
zoveel mogelijk bij elkaar 
geplaatst. Dus mocht u 
een keer in de Rijver zijn 
en denkt u: wat doen die 
kinderen daar? 

Talent lokaal, daar ontdek je 
je talent.

dit moment is er weer een 
cursus koken. Deze wordt 
gegeven in samenwerking 
met een organisatie 
voedingseducatie, zo leren 
de kinderen op een leuke 
manier over voeding. Waar 
komt je eten vandaan? 
Hoe reken je de juiste 
hoeveelheden uit als het 
recept voor vier personen is 
en er zijn twaalf kinderen? 
De kinderen gaan er 
enthousiast mee aan de 
slag, ongemerkt zijn ze aan 
het rekenen en leren ze 
samenwerken.

De kinderen komen door 
de cursussen in aanraking 
met verschillende hobby´s 
en ontdekken wat ze leuk 
vinden. ‘We werken graag 
samen met verenigingen 
zodat kinderen kunnen 
doorstromen als ze door 
willen gaan met de activiteit. 

Willen kinderen graag 
naar een club en kunnen 
de ouders dit niet betalen? 
Dan is er een mogelijkheid 

foto hansa Magied

Kinderen 
leren op 
een leuke 
manier over 
voeding

Kinderen 
komen door 
de cursus-
sen in 
aanraking 
met ver-
schillende 
hobby´s en 
ontdekken 
wat ze leuk 
vinden

Tekenen, 
knutselen, 
yoga, 
muziek, 
koken, 
kickboksen 
en IT game 
design, het 
kan van 
alles zijn

‘De cursussen worden 
verzorgd door diverse 
docenten’ verteld Patricia. 
‘Daardoor is er een breed 
wisselend aanbod, creatief, 
sportief of cultureel. Het kan 
yoga, muziekles, koken of 
kickboksen zijn. De cursus 
IT-game design is super 
populair, net als koken’. Op 



advertenties

Gana Installatiebureau

Zonnepanelen

Landelijk erkend installateur

Warmtepompen

Airconditioning
Centrale verwarming

Gas- en waterleidingen
Sanitaire installaties

 

M.E. de Haan, Frans van Mierislaan 9, 1399 GD Muiderberg
telefoon 06 2210 7070, e-mail medehaan1974@gmail.com

www.ganainstallatie.nl

Wat ga 
jij doen?

Muiderberg 
dat zijn wij.

www.versawelzijn.nl   
www.vcgooisemeren.nl   
tel. 06-15875692

Op dinsdag 14 november a.s. 
tussen 16.00 – 18.00 uur bakken de kinderen 
van Versa Kinderwerk pannenkoeken bij de 
Rijver, Nienhuis Ruyskade 26.

Kirsten, Caroline en Pietje vertellen je 
onder het genot van een pannenkoek 
graag meer over onze leuke klussen en 
(kinder)activiteiten van Versa Welzijn.

Iedereen is welkom!
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INTERVIEW 
door MiRANDA MelGeR

Shaun Murdoch begon zijn 
avontuurlijke reis met een 
studie luchtvaarttechniek 

in Amerika, waar hij zelfs 
zijn vliegbrevet behaalde 
tijdens zijn afstuderen. Echter, 
Shaun ontdekte al snel dat 
de luchtvaartindustrie sterk 
aan regels gebonden is en 
veranderingen langzaam 
verlopen. Ook voldeed 
het vliegen niet aan zijn 
verwachtingen. ‘Toen ik 
in Nederland was en een 
vliegtuigje huurde, vond ik het 
eigenlijk behoorlijk saai. Je moet 
namelijk heel veel vlieguren 
opbouwen’, merkte hij op. Hij 
verlangde naar meer controle 
en de vrijheid om dingen zelf te 
ontwikkelen.

‘Ik wilde altijd al bijdragen 
aan duurzaamheid en nieuwe 
ideeën ontwikkelen om in de 
wereld te zetten. Dat vond ik 
bij een waterrecyclingbedrijfje, 
Ecoplay, mijn eerste 
fulltimebaan’, vertelt 
Shaun. Ecoplay richtte zich 
op waterbesparing door 
douchewater op te vangen en te 
gebruiken voor het doorspoelen 
van toiletten. ‘Dat bedrijf heet 
nu Hydroloop en is van Arthur 
Valkieser en Sabine Stuiver, ook 
Muiderbergers,’ merkt Shaun 
op.

Na Ecoplay begaf Shaun zich 
in de aannemerij, waar hij alles 
deed, van kleine reparaties tot 
uiteindelijk totaalrenovaties. 
Zeven jaar lang deed hij dit met 
veel plezier, en een hoogtepunt 
was een project in Almere dat 
zelfs in een landelijk woonblad 
stond.

Toch verlangde Shaun naar 
ruimte voor innovatie en de 
mogelijkheid om opnieuw bij 
te dragen aan duurzaamheid. 
In 2019 kwam hij in contact met 
Bert Veenema van Optisolar, 
een bedrijf dat ontstond toen 
oprichter Bert Veenema bij 
een project zoveel oppervlakte 
nodig had voor zonnepanelen 
dat hij zelf begon na te denken 
over alternatieve oplossingen.
Shaun legt het concept 
uit: ‘Optisolar heeft de 
thermomodule ontwikkeld, 
een systeem dat zonne-energie 
opwekt en tegelijkertijd warmte 
uit de omgevingslucht haalt. 
Want als de zon minimaal 
schijnt, heb je de warmte het 
hardste nodig’. Het doel is 
duurzame oplossingen te 
bieden die minder afhankelijk 
zijn van het elektriciteitsnet.

Een avontuurlijke 
ondernemer

energie-innovaties uit muiderberg

Shaun is enthousiast over 
de missie van Optisolar: 
‘We willen mensen bewust 
maken van hun keuzes om 
duurzaam te zijn. Je moet 
het mooi houden, je moet het 
stilhouden en het moet de 
omgeving niet vervuilen’.

Het avontuurlijke aspect van 
nieuwe dingen ontwikkelen 
en zelfstandig werken zijn 
voor Shaun heel belangrijk. 
‘Bij Optisolar voelt het niet 
als werken, het voelt zelfs een 
beetje als een hobby. Iedereen 
werkt hier met zoveel 
plezier’, zegt hij.

Optisolar groeit gestaag en 
heeft inmiddels ongeveer 
honderd woningen voorzien 
van hun duurzame systeem. 
Shaun vertelt: ‘Dit jaar 
hebben we vier nieuwe 
teamleden aangenomen 
en nu zijn we met z’n 
zevenen’. Het bedrijf 
bedient zowel particuliere 
als zakelijke klanten en 
biedt een totaaloplossing, 
inclusief installatie en 
onderhoud. ‘We willen onze 
klanten volledig ontzorgen, 
zelfs bij het invullen van 
subsidieaanvragen voor 
zonnepanelen. Ik heb 
inmiddels zoveel formulieren 
ingevuld dat het voor mij 
een kleine moeite is. Dus 
daar helpen we mensen altijd 
kosteloos mee’.

Shaun bij een hybride warmtepompopstelling met buffervat 
foto henk Glotzbach

Begonnen 
met een 
studie 
luchtvaart-
industrie, 
en nu 
specialist in 
thermodules

Op de vraag hoe groot ze willen worden en 
of ze landelijk bekend willen worden, antwoordt 
Shaun: ‘We zijn vorig jaar zelfs op TV geweest 
met onze schutting bij het groenste idee van 
Nederland. 
We hebben inmiddels redelijke bekendheid in de 
markt, maar zijn voornamelijk regionaal actief. 
Toch hebben we al systemen geïnstalleerd in Den 
Haag, Groningen en Brabant, dus we zijn wel 
landelijk aan het groeien. Uiteindelijk willen we 
ook internationaal werken’.

Wat betreft zijn dromen, ziet Shaun een sterke 
link met duurzaamheid. Hij wil bijdragen aan 
een stukje betere wereld en het loskomen van 
fossiele brandstoffen. ‘Ik wil impact maken, 
niet alleen voor mezelf maar vooral voor mijn 
kinderen. Ik wil kunnen zeggen: ‘Kijk, ik heb het 
een beetje beter gemaakt’. Met vastberadenheid 
en zijn passie voor duurzaamheid blijft Shaun bij 
Optisolar hier aan werken. 
 

www.optisolar.nl

Het 
verlangen 
naar ruimte 
voor 
innovatie 
bracht 
mij bij tot 
dragen 
aan duur-
zaamheid

Ik wil 
kunnen 
zeggen: 
‘Kijk, ik 
heb het een 
beetje beter 
gemaakt’
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COLUMN GeRARD BoeR

Nog enkele wensen 

Als je het aan de dieren in en 
rond Muiderberg zou kunnen 
vragen, zullen ze vast tevreden 
zijn. toch hebben de otters, 
bevers, dassen, ringslangen, 
reptielen en amfibieën, en 
konijnen maar ook de zwaluwen 
vast nog wel wensen omtrent 
hun recente verkregen nieuwe 
voorzieningen. ik probeer ze te 
verwoorden.

‘Die doorgang van polder 
naar Voorland onder de 
iJsselmeerweg is prachtig, 
maar asjeblieft mensen, kan 
daar geen 30 km/uur bord 
komen? Als dier schrik je je het 
apelazarus en stoot je de kop in 
de tunnel als er een auto over 
dendert. Wat een hels kabaal 
elke dag. Geluidsoverlast 
die ruimschoots jullie eigen 
geluidsnormen overschrijdt! 
Nu onze wildtunnel in feite een 
verkeersdrempel is geworden, 
maak er dan meteen ook 
maar een 30 km zone van. 
Misschien kan er dan ook nog 
permanente snelheidscontrole 
komen. Die camera kan dan 
meteen gebruikt worden om 
jullie via internet online ons 
geluk met de doorgang te laten 
meebeleven. een verlangen van 
veel Muiderbergers, zo lazen wij 
op Facebook’.

‘Als zwaluwencommunity 
werden we verrast met gratis 
aangeboden woningen bij 
de Bliekwijk. Dank, maar wij 
wachten nog even met inhuizen 
omdat we thans nog heerlijke 
verblijven hebben in de schuren 
van Noordpolderboerderijen. 
Sowieso trekken we straks effe 
weg naar het Zuiden en jullie 
zien ons pas in april 2024 
weer terug. De plek aan het 
water is overigens prima, riet 
en modder nabij om het huis in 
te richten, en insectenvoedsel 
genoeg om straks de kleintjes 
te voeden. Bovendien voor de 
deur prima voorzieningen met 
een zitbank, een afvalcontainer 
en een straatlantaarn met 
straatnaambordje. Adres 
erfgooierslaan 38!!
Maar toch wordt niet helemaal 
voldaan aan alle 9 punten van 
het bouwbesluit zwaluwtil. Zo 
is de aanvliegroute voor ons 
erg slecht met al dat verkeer 
dat voorbij raast en staat het 
huis wat laag (eis 5-10 m) en 
te dicht bij de bomen (eis 6 m). 
Verder is de overstek tegen de 
regen klein en niet wit gekleurd 
als bescherming tegen zomerse 
oververhitting. 
Kortom Muiderbergers misschien 
kunnen jullie er nog wat aan 
doen voor we terugkomen uit 
het zuiden’.

MILIEU
door thiJN WeSteRMANN

De zonen van Frans Jan ter 
Beek hebben begin maart een 
stuk van 400 m2 gefreesd 

en met 17 mensen die we zo her en 
der uitnodigden en die enthousiast 
werden zijn we begonnen met het 
klaar maken van 34 bedden van 10 
bij 1.20, we maakten een teeltplan en 
bestelden biologische zaden. 

HET bEgIN VAN DE ‘CLUb’

We zijn begonnen met een inleg van 50 
euro per persoon en de afspraak om je een 
dagdeel (liefst 2 keer korter) per week in te 
zetten en ook te oogsten. Dit kan ook in de 
avonden of op zaterdag.

We hebben informatie en hulp gevonden 
bij een bevriende biologische tuinder in 
Hilversum waar we ook ons plantgoed 
als bieten, prei, venkel, knolselderij, 
pompoenen en courgetten vandaan 
konden halen. Een van ons kwam met 
tomaten, komkommer en paprikaplantjes 
aan, een ander met pompoenen en 
radicchio, gereedschap, aparte zaden 

Het leek Jan Diek van 
Mansvelt en mij leuk om 

een soort coöperatieve 
groentetuin in de 

buurt op te zetten en 
we gingen eens peilen 
bij Frans Jan ter Beek 

in de Noordpolder: 
wist hij niet iets rond 

Muiderberg?

Na een week kwam hij 
tot onze verrassing met 

een aanbod van een 
stuk land bij hem op het 

terrein; prachtige plek 
met eigen zeecontainer 

voor de gereedschappen! 
We konden water 

geven uit een tank met 
grondwater of het zelf 
met een zonnepaneel 

van hem oppompen 
uit de sloot. Hij bood 

nota bene gratis aan 
om het dit jaar eens uit 
te proberen: ons eigen 
boer burger initiatief 

was geboren! Compleet 
met picknicktafel met 

uitzicht op ‘t land!

door hUGo lANDheeR

Op 20 september ging de gemeenteraad 
van Gooise Meren unaniem 
akkoord met de wijziging in het 

bestemmingsplan waardoor een begin kan 
worden gemaakt met de bouw van het nieuwe 
Integraal Kindcentrum (IKC) op de plek van de 
huidige gemeentewerf. Dat is een goede zaak 
voor Muiderberg, om verschillende redenen. 
Onderwijs en kinderopvang komen onder één 
dak waarbij ook andere faciliteiten zoals de 
gymnastiek lokalen en de bibliotheek vlakbij 
zijn. 

Het besluit van de gemeenteraad kwam niet 
vanzelf. Het heeft ook best lang geduurd 
voor er duidelijkheid kwam. Er gingen pittige 
discussies aan vooraf, met name omdat de 
kosten behoorlijk veel hoger uitvielen dan 
gepland. Uiteindelijk zagen alle betrokkenen 
de voordelen. Verder uitstel zou alleen 
hebben geleid tot hogere kosten. De staf en 
het bestuur van de scholenkoepel waar de 

Fusie van de 
Muiderbergse scholen is 
nu al een succes

Toen de leerlingen van 
de Oranje Nassau School 
(ONS) ook in het gebouw 
van de Vinkenbaan werden 
ondergebracht begon het 
project te leven. In editie 9 
van deze krant legde directeur 
Tania Dingenouts al uit dat 
vanaf de samenvoeging met 
nieuwe groepen is gewerkt. 
‘Veel kinderen kenden elkaar al 
vanaf de kinderopvang. Voor 
de meeste kinderen was het 
dus heel natuurlijk bij elkaar 
in de groep te zitten in ‘De 
Meerstroom’, vertelde ze. 
Nieuw aan dit project is de 
deelname van stichting Florente 
uit Diemen. Deze stichting 
exploiteert elf basisscholen in 
de regio Amsterdam en heeft 

Visie IKC Muiderberg

arons en gelauff

architecten

Visualisatie entree Nienhuis Ruijskade

Ruim baan 
voor IKC 
de Meerstroom 

bestemmingsplan basisschool accoord

Meerstroom onder valt heeft de laatste jaren 
met enig ongeduld de ontwikkelingen gevolgd. 
Verschillende werkgroepen deden onderzoek en 
troffen voorbereidingen en ook een uitgebreid 
participatietraject met omwonenden werd 
gevolgd.. 
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Wegens 
groot 
succes meer 
mensen 
nodig 
voor onze 
groente-
club!
Ook om op 
te eten!eerste 

aardappelen 
en uien 
verdronken 
die moesten 
we een tweede 
keer poten

Eerst stress 
door de 
nattigheid, 
daarna weer 
door extreme 
droogte en 
hitte

grond ongelofelijk vruchtbaar en er 
kwam steeds meer te oogsten!
 
DE EERSTE OOgSTEN

Wat heerlijk; je eigen basilicum, 
courgette, prei, venkel, slasoorten, 
tomaten, paprika, mais! We zaaiden 
ook bloemen om wilde bijen en 

COOPERATIEF ASPECT

We zoeken voor volgend jaar nog een paar 
mensen die willen helpen klussen, zaaien, 
planten, poten en wieden maar vooral ook 
oogsten en opeten!
Al doende kijken wat er op die plek en bij 
onze groep past en we organiseren af en toe 
gezellige samenwerk middagen met hapje, 

of bamboestokken. Er werd een 
drievaks compostinstallatie gebouwd 
van pallets, van her en der kregen 
we gereedschappen en kruiwagens 
aangeboden zodat we vrijwel niets 
nieuw hoefden te kopen.

LASTIgE NATTE START

We maakten best een lastige start 
mee, heel erg nat, we moesten 
irrigatiekanalen aanleggen en hozen 
maar konden niet voorkomen 
dat onze eerste aardappelen en 
uien verdronken en wegrotten; 
die moesten we een tweede keer 
poten. Paksoi en spinazie schoot 
meteen in bloei vanwege de stress 
door de nattigheid… daarna weer 4 
weken extreme droogte en hitte. We 
moesten soms alle zeilen bijzetten en 
improviseren maar intussen bleek de 

hommels te 
lokken; alles 
moest natuurlijk 
wel bestoven 
worden en voor 
ons zijn die 
bloemenveldjes 
ook een genot voor 
het oog. Volgend 
jaar nog wat meer 
bloemen om zelf 
ook te kunnen 
plukken en we 
gaan proberen ook 
een kasje neer te 
zetten.

Voor de herfst en 
winter hebben 
we groenbemesters gezaaid die de 
bodem verbeteren en tegelijk het 
onkruid een beetje onderdrukken 
en ook in de winter kunnen we nog 
heerlijk vers geoogste knolselderij, 
palmkool, aardperen, bieten, 
boerenkool, prei, winterwortel en 
veldsla eten! Als je wilt kun je bijna 
iedere dag gedurende het seizoen 
wel uit de tuin eten Frans Jan en 
gezin werden ook enthousiast en eten 
nu ook al maanden lekker mee!

drankje en vuurtje.
Het coöperatieve aspect heeft een grote 
meerwaarde maar lekker in je eentje aan de 
slag kan natuurlijk ook. We delen oogstlijst, 
recepten, klussen en achtergrondinformatie 
via een whatsappgroep.
We gebruiken alleen biologisch zaai- en 
plantgoed en werken met oude mest en 
compost en proberen de bodem zo goed 
mogelijk te verzorgen.

Lijkt het je wat, stuur dan een bericht naar 
thijnwestermann@groenmuiderberg.nl voor een 
rondleiding.

SO KC De Meerstroom

arons en gelauff

architecten

Visualisatie centrale ontmoetingsruimte

SO KC De Meerstroom

arons en gelauff

architecten

Visualisatie werknissen samenwerken

Een nieuwe 
Meerstroom 
is goed voor 
kinderen, 
ouders en 
woonom-
geving, 
en biedt 
nieuwe 
locaties voor 
woningbouw

370 medewerkers. Voor de continuïteit van het 
onderwijs is een grote partner van groot belang. 

De nieuwe school heeft veel voordelen 
en schept nieuwe mogelijkheden

Het besluit voor een nieuwe centrum is 
niet alleen een opluchting voor alle politiek 
betrokkenen. Het is vooral goed voor de 
kinderen uit Muiderberg. Als alles goed gaat 
krijgen zij in de tweede helft van 2025 een 
gloednieuw schoolgebouw dat voorzien is van 
de laatste technische snufjes. Zo kan een hele 
nieuwe generatie Muiderbergers zich in een 
goed ingerichte, energiezuinige en moderne 
omgeving ontwikkelen. 

Ten tweede is het goed voor de ouders. 
Omdat Gooise Meren investeert in een nieuw 
schoolgebouw voor de plaatselijke jeugd, 
wordt Muiderberg nog aantrekkelijker als 
woonomgeving. Wel moet nog gekeken worden 
of de infrastructuur rond het nieuwe IKC 
zodanig kan worden ingericht dat het brengen 

en halen van de kinderen op een voor iedereen 
veilige manier kan gebeuren met zo min 
mogelijk overlast voor de buren. 

Ten derde is het besluit goed voor de uitvoering 
van andere plannen. Nu de kogel door de kerk 
is bij de Meerstroom, komt er hopelijk schot in 
de ontwikkeling van de twee nieuw ontstane 
bouwlocaties in het dorp. Dat is hoog nodig. 
Eerder dit jaar deed onze wijkwethouder de 
toezegging dat op tenminste een van de locaties 
binnen drie jaar wordt gebouwd. Het is te 
hopen dat hij zijn toezegging gestand kan doen. 
De woningzoekenden kunnen niet wachten. 

De schoolgeschiedenis kan aangevuld 
worden

Met dit besluit valt het doek voor twee 
gebouwen die tientallen jaren het straatbeeld 
hebben bepaald: de ONS en de Vinkenbaan. 
Dankzij de onvolprezen Encyclopedie 
Muiderberg komen we aan de weet, dat het 
gebouw van de ONS dateert uit 1980 en dus 

ruim de leeftijd van ongeveer 
dertig jaar is gepasseerd die 
tegenwoordig gangbaar is 
voor een gebouw. De ONS 
is de opvolger van de eerste 
christelijke lagere school die in 
1927 in dit dorp werd opgericht. 
Het initiatief voor de oprichting 
vormde aanleiding voor een 
heuse ‘schoolstrijd’. Harry Mock 
schreef over die materie een 
amusant verhaal in aflevering 1 
van het magazine Monumentaal 
Historisch Muiderberg. 
De Vinkenbaan kent een nog 
langere geschiedenis. Eind 19de 
eeuw ging het openbaar onderwijs 
van start in een houten gebouwtje. 
Later verhuisde de school naar 
het gebouw dat nog steeds op de 
Brink staat. 
We hebben een paar interessante 
jaren voor de boeg. Op 
verschillende terreinen. Letterlijk. 

conceptontwerp iKc is te vinden op bestuur.gooisemeren.nl/plannen-en-projecten/dossier/kindcentrum-de-meerstroom/



 Met ruim 
3.500 m2 

de grootste 
dierenwinkel 

met ruitershop 
centraal gelegen 
tussen de gooi- 
en Vechtstreek 

en 
Almere

 

Naardervaart 1a
1399 PH 

Muiderberg

 

Het is ruim en licht en de 
hoeveelheid artikelen is 
enorm. Om de kans op 

verdwalen te verkleinen, 
neemt Jan Westhoff me 
mee naar zijn kantoor. 

Bij een kopje koffie krijg 
ik een indruk van de 

recente ontwikkelingen.
Toen de Welkoop in 
Muiden in 1992 zijn 

deuren sloot, ontstond 
een gat in de markt. 

Henk de Boer en 
dochter Jessica de 

Boer zagen hun kans 
en begonnen een jaar 
later een dierenwinkel 
aan de Amsterdamse 

Straatweg in Naarden. 
De voormalige boerderij 

werd omgebouwd 
voor de verkoop 
van steeds meer 

dierenbenodigdheden. 
Toen haar man Jan 

een paar jaar later in 
de zaak kwam werd de 
oude winkel uitgebreid 
en begonnen ze met de 

verkoop van knaagdieren 
en vissen. Het bedrijf 

floreerde. 

Rond 2002 meldde 
Rijkswaterstaat zich. 
De plannen voor de 
uitbreiding van de 

kruising van de A1 en 
A6 kregen vorm. Een 
paar panden langs de 

Amsterdamsestraatweg, 
waaronder dat van De 

Boer Dier en Ruiter, 
moesten worden 

onteigend ten behoeve 
van de wegenbouw. 
Het nadeel werd een 

voordeel. In 2013 
kon het stel zich de 

eigenaren noemen van 

een gloednieuw complex 
annex woonhuis langs 

de A1. 

Tien jaar later is De 
Boer Dier & Ruiter met 
3500 m2 een van de 

grootste dierenwinkels 
met ruitersportafdeling 
gelegen in Muiderberg, 

tussen de Gooi- en 
Vechtstreek en Almere. 
Zo’n beetje alles op het 
gebied van diervoeding, 
dierbenodigdheden en 

ruitersport kun je er 
vinden. Het bedrijf heeft 

elke maand voor alle 
diergroepen diverse 
acties. In november 
‘Crazy Friday’ en in 

december kerstbomen.

Tijdens een korte 
rondleiding laat Jan 
me het pand zien. 

‘Bij de dierenkliniek 
zijn inmiddels drie 

dierenartsen werkzaam, 
er is een hondenschool 
en een trimsalon,’ zegt 
hij trots. ‘Begin volgend 

jaar wordt de uitbreiding 
van de dierenartspraktijk 

in gebruik genomen’. 
In de reusachtige opslag 
ligt hooi, stro en allerlei 
andere voeders. De Boer 
Dier en Ruiter levert ook 
veel kinderboerderijen in 

de regio. 
 

Kortom, de groei 
van het bedrijf is een 

weerspiegeling van de 
enorme belangstelling 

voor dieren en 
ruitensport in onze regio. 

Mijn favoriete plek? 
Dogwash Muiderberg. 

Een bezienswaardigheid!

advertorial

advertentie

deboerdierenruiter.nl

Duurzaam en 
gasloos

uw woning 
verwarmen

energieschutting,
stille warmte uit de lucht en de zon!

PVT: zonnepanelen met 
thermodules, ook mogelijk onder 
bestaande zonnepanelen

optisolar.nl   -   tel +31 332 091 010   -   info@optisolar.nl
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aandacht voor openbaar vervoer 

foto hugo landheer

BEZORGD 
OM DE 
BUSSEN

 

Leon werkte twintig jaar in Amsterdam en 
reisde vaak per OV. Aanvankelijk nam 
hij dan lijn 136 en nam daarna de tram of 

stadsbus. Na de opheffing van de beroemde lijn 
136 werd het wat ingewikkelder. 

Na zijn pensionering was hij jarenlang op 
verschillende manier actief in het dorp. Hij was 
lid van de Dorpsraad en is sinds 2019 lid van het 
lid van het districtsbestuur Gooi en Vechtstreek 
van ROCOV (Stichting Regionaal Overleg 
Consumentenbelangen Openbaar Vervoer NH).
ROCOV is een adviesorgaan van de provincie. 
De stichting vertegenwoordigt verschillende 
organisaties van belanghebbenden, zoals Rover 
(Reizigers Openbaar Vervoer), plaatselijke 
organisaties als de Dorpsraad en organisaties van 
ouderen en minder validen. 

ROCOV houdt zich uitsluitend bezig met het 
busvervoer in de provincie. Amsterdam heeft 
zijn eigen GVB. Ook de trein behoort niet tot de 
bevoegdheden. Maar ook zonder al die extra’s 
valt er genoeg te bespreken. 

Leon Imandt zit met een ietwat 
bezorgde blik in een van de nieuwe 

bushokjes. Niet omdat zijn bus te 
laat is, maar omdat hij zich zorgen 

maakt om de kwaliteit van het 
openbaar vervoer in onze regio, 

afkomstig van de provincie. En net als alle 
andere overheidsinstellingen, let de provincie 
goed op de centjes’. 

De cijfers bepalen hoeveel en hoe vaak de 
bussen rijden. De vervoermaatschappijen 
weten via in- en uitcheckgegevens van de 
reizigers precies hoe het gaat. 

Voor de inwoners van Muiderberg 
is lijn 110 heel belangrijk. Als 
het aantal reizigersbewegingen te laag 
wordt, stijgen de kosten van een DRU. De 
vervoersmaatschappij kan dan besluiten 
de frequentie of de route aan te passen. 
Zoiets gebeurde in december 2022 toen 
de halfuurs spitsdienst werd afgeschaft 
vanwege onvoldoende reizigersaanbod. Het 
is inmiddels een ‘beschermde lijn’ waardoor 

een uursdienst gegarandeerd is. Over niet 
al te lange tijd wordt de route van lijn 110 
aangepast in verband met de ontwikkeling 
van het aantal inwoners in de nieuwe wijken 
De Krijgsman en Weespersluis. Hoe die 
route er zal gaan uitzien, is nog niet bekend, 
maar lijn 110 rijdt dan ieder geval langs de 
Amsterdamsestraatweg in Muiden en door 
Weespersluis. 

De ontwikkelingen voor het gewone 
OV zijn niet geruststellend. Sinds de 
dramatische dalingen van 2020 en 2021 in 
Coronatijd zijn de reizigersaantallen nog 
niet op het oude niveau. Bovendien nemen 
scholieren en studenten steeds minder vaak 
de bus door de populariteit van de elektrische 
fiets. 

De vervoersmaatschappijen concentreren 
zich op de meest rendabele routes. 
Het HOV (Hogesnelheid OV) wordt 
belangrijker. Het vervoer van grote aantallen 
zakelijke reizigers in de spits van en naar 
hun werk is het verdienmodel van de 
openbaarvervoersbedrijven. De minder 
rendabele lijnen zijn echt in gevaar als we niet 
oppassen. Daarom is de kennis en ervaring 
van de mensen van Rover (reizigers openbaar 
vervoer) zo belangrijk. 

Ondanks dat hij met veel plezier 
een aandeel heeft geleverd aan het werk van 
ROCOV zet Leon er per 1 januari 2024 een 
punt achter. Bert Hensbergen, lid van de 
Dorpsraad, neemt dan zijn taak over. ‘Het 
is goed dat een lid van de Dorpsraad de 
ontwikkelingen op de voet volgt,’ stelt Leon. 
‘Dat is voor iedereen beter’.

De Provincie Noord-Holland en 
Transdev/Connexxion zijn op grond van 
de Wet Personenvervoer 2000 verplicht alle 
voorgenomen wijzigingen van tarieven, 
routes en dienstregelingstijden voor advies 
aan het Rocov-NH voor te leggen en met deze 
adviezen rekening te houden. 

‘Wat mij betreft zou het openbaar vervoer 
een nutsvoorziening moeten zijn‘ zegt Leon. 
Maar dat is het openbaar vervoer in de 
regio nooit geweest. Altijd is dat verzorgd 
door particuliere bedrijven en altijd was er 
sprake van concurrentie. Sinds 2021 verzorgt 
het Franse bedrijf Transdev het busvervoer 
in de Gooi- en Vechtstreek op grond van 
een concessie voor tien jaar. Er waren drie 
bedrijven die inschreven op de concessie. De 
provincie vroeg ROCOV om advies en na 
bestudering van alle tenders kreeg Transdev 
de concessie.

‘Met zo’n concessie is heel veel geld gemoeid,’ 
weet Leon. ‘Het gaat om tientallen miljoenen 
euro’s alleen al in de Gooi- en Vechtstreek. De 
rekeneenheid in de wereld van het openbaar 
vervoer is de DRU (DienstRegelingUur). 
De provincie Noord Holland maakt een 
vervoersplan voor een periode van tien jaar en 
stelt normen op. ‘Je kunt zeggen dat ongeveer 
de helft van de kosten wordt gedekt uit de 
inkomsten van reizigers. De andere helft is 

INTERVIEW 
door hUGo lANDheeR

Nieuwe busroute 110 
op komst bij Muiden

‘Openbaar vervoer 
zou nutsvoorziening 
moeten zijn’

leon imandt
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door hUGo lANDheeR 

Een van de belangrijkste thema’s tijdens de 
verkiezingen voor de Tweede kamer op 22 
november is de woningbouw. Hoe zorgen 

we dat de groeiende bevolking in ons land in de 
komende jaren voldoende betaalbare woningen 
heeft? Op die vraag moet niet alleen een landelijk 
en provinciaal, maar ook een plaatselijk antwoord 
worden gevonden. Ook de Dorpsraad worstelt met 
dergelijke vragen. 

In een serie van drie artikelen in Monumentaal 
Historisch Muiderberg schetste Jos Gunneweg 
hoe in de jaren tachtig een antwoord op dergelijke 
vragen werd gevonden. Er werd een nieuwe wijk 
gebouwd. De bouw van Buitendijken vergde een 
voorbereiding van dertig jaar en de bevolking van 
Muiderberg verdubbelde. De stikstofproblematiek 
en allerlei andere regelgeving vertragen de 
bouwproductie nu. Per jaar wordt maar een deel 
van de benodigde nieuwe woningen gebouwd. 
Dus wat kunnen we in Muiderberg doen om 
woningzoekenden een kans te bieden op een 
betaalbare woning?

VOORSTELLEN VANUIT DE DORPSRAAD

In een stuk in Dorpspraat editie 7 van mei 
2022 stelde Henk Donker dat de Dorpsraad 
een stimulerende rol wil spelen op dit gebied. 
Inmiddels is onderzoek gedaan naar de 
woonwensen van de inwoners en heeft de 
gemeenteraad van Gooise Meren de Dorpsraad 
laten weten dat de plannen verder kunnen worden 
uitgewerkt. In die plannen spelen tiny houses 
een belangrijke rol. Deze woningen hebben een 
aantal belangrijke voordelen: ze zijn betaalbaar, 
kunnen snel en duurzaam worden gebouwd en de 
regelgeving is niet zo ingewikkeld. 

Tiny houses in ons dorp? 
aandacht voor huisvesting in de dorpsraad 

Tiny houses geven 
voor woning-
zoekenden een kans 
op een betaalbare 
woning

‘Bij zo’n 
groot 
maatschap-
pelijk 
probleem als 
woningbouw 
kunnen we 
ons niet 
veroorloven 
met de 
handen op 
elkaar te 
blijven zitten’

Jur Jonges
lid werkgroep tiny houses

In juli 2023 stelde de Dorpsraad een werkgroep 
Tiny Houses in. Die kreeg verschillende opdrachten 
mee: 

•	 Zoek contact met de verschillende partijen die 
betrokken zijn bij de ontwikkeling van dit soort 
woningen. Dat zijn particuliere opdrachtgevers, 
woningcorporaties, geldschieters en 
toekomstige bewoners.

•	 Doe onderzoek naar locaties in en om 
Muiderberg die geschikt zijn voor de bouw van 
tiny houses. 

•	 Ontwikkel draagvlak voor de noodzaak van 
de bouw van nieuwe woonvormen in en om 
Muiderberg. 

•	 Leg contacten met de instanties binnen Gooise 
Meren die betrokken zijn een dergelijk initiatief.

•	 Breng in kaart welke groep(en) binnen de 
Muiderbergse bevolking hierbij betrokken zijn.

•	 Inventariseer welke voorbeeldprojecten er zijn 
in onze regio.

Willekeurige voorbeelden van 
tiny houses en hun inrichting op het internet

>

WERkgROEP ‘TINy HOUSES’ 
gESTART

Oud-voorzitter van de 
Dorpsraad Jur Jonges is lid 
van de werkgroep. In de jaren 
tachtig was hij betrokken bij 
een projecten in Amsterdam om 
krakers in reguliere woningen 
te krijgen. Ook toen was er 
enorme woningnood en rond de 
inhuldiging van koningin Beatrix 
was overal de leus te horen 
‘Geen woning, geen kroning’. 
De Amsterdamse wethouder 
en latere staatsseceretaris van 
Volkshuisvesting Jan Schaefer 
bedacht met zijn collega Marcel 
van Dam een woningtype om 
op korte termijn te voorzien 
in veel nieuwe betaalbare 
woningen. De HAT-eenheid, 
huisvesting voor alleenstaande 
en tweepersoonshuishoudens 
was geboren. 

Terugkijkend op die tijd zegt 
Jur: ‘De regelgeving is herzien 
en in Muiderberg zijn dergelijke 
woningen nooit gebouwd. Bij 
een zo groot maatschappelijk 
probleem kunnen we ons niet 
veroorloven met de handen op 
elkaar te blijven zitten. De eerste 
reactie van veel mensen zal 
zijn dat er niet meer gebouwd 
mag worden in Muiderberg. De 
Dorpsraad heeft ons gevraagd 
een verkenning te doen en die is 
nu bijna afgerond. 

Over niet al te lange tijd zal de 
werkgroep ‘Tiny houses’ verslag 
uitbrengen en voorstellen doen’. 
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Onze redacteur Miranda Melger heeft 
laten weten dat ze na afronding van dit 
nummer van Dorpspraat uit de redactie 

stapt. Haar besluit is het gevolg van haar drukke 
werkzaamheden als programmacoördinator van het 
CAB, Cultuurhuis Almere Buiten en haar plannen 
om Muiderberg te verlaten en naar Almere te 
verhuizen. 

afscheid

Dank je wel 
Miranda
door hUGo lANDheeR en JohN hAUG

Miranda kwam in 2015 in Muiderberg wonen. 
Ze vond het heerlijk in ons dorp en werd al vrij 
snel lid en later bestuurslid van de Dorpsraad, 
waar ze ondernemers en ZZP’ers in haar 
portefeuille had. Ook was zij initiatiefnemer van 
het Community Art Project, dat bestaat uit 100 
bijzondere mozaïektegels die door schoolkinderen 
en bewoners uit Muiderberg zijn gemaakt en nog 
steeds te bewonderen zijn op het pleintje in de 
Dorpsstraat. 

In 2018 zag onder haar redactie de eerste 
Dorpspraat het licht. Het eerste nummer is 
inmiddels een verzamelobject. Als lid van de 
redactie maakte ze een serie mooie interviews met 
ondernemers en spraakmakende personen uit 
Muiderberg. Haar interesse in kunst en cultuur 
heeft ze een vervolg gegeven door het oprichten 
van haar bedrijf Entervisie Cultureel BV, waar ze 
met cultuureducatie en projecten haar passie tot 
uitdrukking brengt.

We zullen haar missen! Dank je wel Miranda, voor 
je inzet voor Muiderberg en Dorpspraat!

Nieuwjaarsduik in het ijskoude IJmeer - 2020

vijftig centimeter stuifsneeuw - 1978

Autorijden op bevroren IJmeer - 1980

IJmeer drooggeblazen met een 
zuidwesterstorm - 2020

bevroren IJmeer - 2009

Dikke rijplagen op de bomen aan de 
googweg - 2007

Schapen wroeten naar gras in het weiland 
naast het kocherbos - 2013

Foto’s uit de privé-collectie 
van gerard J boer

Dat waren nog eens 
winters in Muiderberg!

Oproep
Ter versterking van het 

redactieteam van deze Dorpspraat 
zijn we op zoek naar nieuwe 

redactieleden: 

Een eindredacteur 
Een of meer schrijvende 

redacteuren
Iemand die de acquisitie van 

advertenties op zich wil nemen

Reacties of informatie? 
Stuur een mailtje naar 

redactie@dorpsraadmuiderberg.nl 
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Rust bij 
MHC Muiderberg
INTERVIEW
door leoN iMANDt

‘Ja, het is nu bestuurlijk 
wel wat rustiger bij MHC 
Muiderberg’, zegt voorzitter 
Arnoud Schmitz. Ruim 

niet in goede aarde bij iedereen. 
Daarom heeft de hockeyclub het 
Kocherbos verkocht aan het Goois 
Natuur Reservaat. 
‘Een heel prettige partner met veel 
expertise’ zegt Arnoud. Dat bleek 
ook recent toen na een storm een 
paar grote takken het toegangspad 
versperden. ‘Was binnen twee dagen 
opgelost, dat hadden wij nooit zelf 
kunnen doen. Maar de accommodatie, 
het veld, een strook van vijf meter 
daaromheen, het clubhuis en de 
toegangspaden, zijn van ons’.

ONzE ELFTALLEN
Het besluit om niet naar het nieuwe 
sportcomplex in Muiden te verhuizen, 
heeft natuurlijk wel gevolgen voor de 
club. ‘Vroeger speelde ook veel jeugd 
en senioren uit Muiden bij MHC maar 
die blijven nu natuurlijk in Muiden’ 
zegt Arnoud. 
Daardoor is het wat moeilijker om in 
Muiderberg alle teams volledig met 
eigen leden compleet te krijgen. Dat 
lukt prima voor de meisjes, van de 
Benjamins tot meisjes A, maar voor de 
jongens lukt dat op dit moment niet 
helemaal. 

bij MHC Muiderberg, wel spelen 
een herenteam en een damesteam 
7x7 hockey op vrijdagavond. 
Verder zijn er nog drie 
veteranenteams, twee damesteams 
(een 30 plus en een 45 plus) en 
een herenteam (45 plus). Al deze 
teams kunnen hun thuiswedstrijden 
spelen op het eigen veld in het 
Kocherbos.

hockey 

internationale 
teams oefenen 
op ons mooie 
veld 
en dat is niet 
voor niets

Leden werven 
we ook in 
Almere Poort 
en Duin

Moeilijker 
om alle teams 
volledig met 
Muiderbergers 
compleet te 
krijgen

POPULAIR VELD
‘Maar het is wel het mooiste 
hockeyveld van Nederland’ vindt 
Arnoud. ‘Het wordt ook gebruikt 
voor trainingen van het Nederlands 
Hockeyteam 55plus en 85plus en 
ook vaak door internationale teams 
wanneer ze een groot toernooi spelen 
in Amsterdam’ vervolgt Arnoud, ‘en 
dat is niet voor niets. 
Er ligt nu ook een heel mooi 
waterveld wat heel fijn is om op te 
spelen’. Dat is ook de belangrijkste 
reden dat de MHC niet wilde 
verhuizen naar een nieuwe 
accommodatie op het Bredius 
sportpark in Muiden. 

kOCHERbOS bLIJFT NU VOOR 
ALTIJD ONzE STEk
Ook de plannen voor het Kocherbos 
hebben wat stof 
doen opwaaien. 
Het bos werd 
gekocht van de 
Joodse gemeente 
om er zeker van 
te zijn dat de 
MHC’er kon 
blijven spelen. 
Maar zo’n bos 
onderhouden 
is lastig voor 
een hockey-
vereniging, 
vandaar dat 
contact werd 
gezocht met een 
professionele 
partner. De daar 
ontwikkelde 
plannen vielen 

Daarom is daar een combiteam 
gevormd met spelers van MHC en 
van Hockeyclub SC Muiden. ‘Zij 
trainen eenmaal per week hier en 
eenmaal per week in Muiden. De 
thuiswedstrijden zijn ook om en om, 
dat gaat goed’ volgens Arnoud. Er 
zijn op dit moment geen seniorteams 

TOEkOMST
Wat de toekomstplannen 
betreft wil de MHC sterk 
inzetten op verduurzaming 
van de accommodatie door het 
aanbrengen van zonnepanelen en 
LED verlichting. Verder zal over 
een paar jaar in het kader van de 
Harmonisatie Sportcomplexen 
van de gemeente Gooise Meren 
het veld door de gemeente 
overgenomen worden en gaat de 
club het dan huren. Het clubhuis 
blijft wel eigendom van de MHC. 

Ten slotte wil de MHC graag 
voor alle leeftijden met eigen 
leden teams kunnen blijven 
samenstellen. 
‘Hockeyers in onze regio die op 
zoek zijn naar een kleinschalige 
en warme club op een prachtige 
locatie ontvangen we met 
open armen. Zo werven we 
bijvoorbeeld ook in Almere 
Poort en Duin,’ legt Arnoud 
uit, ‘we denken dat daar echt 
mogelijkheden liggen. 
Op deze manier proberen wij als 
bestuur MHC Muiderberg een 
stabiele toekomst te geven’.

twee jaar geleden werd 
hij voorzitter van onze lokale 
hockeyvereniging met een vrijwel 
volledig nieuw bestuur. Dat het nu 
wat rustiger is mocht ook wel na 
een aantal jaar veel discussie over 
de toekomst van de club, en dan met 
name over de accommodatie. We 
herinneren ons allemaal nog wel de 
plannen voor een tweede veld binnen 
het Kocherbos of vlak ernaast . Die 
plannen werden door de Hoge Raad 
afgekeurd en vandaar dat dit niet 
doorging. 
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INTERVIEW
door hUGo lANDheeR 

Op een doordeweekse 
dag ziet het er allemaal 
zo rustig uit. Uit een 

grote vrachtauto worden 
hooibalen geladen, in een van 
de stallen krijgt een paard 
nieuwe hoefijzers, in de kantine 
drinken klanten een kopje 
koffie en kijken hoe achter het 
glas ruiters hun rondjes rijden 
in het vers geharkte zand. Maar 
er gebeurt veel meer aan de 
Googweg.

SPEkTAkEL NAARDEN
In het voorjaar van 2022 maakte 
de Werkgroep Herdenking 
Rampjaar 1672 in het Gooi en 
de Noordelijke Vechtstreek 
plannen om de mislukte 
overval van een aantal Franse 
cavaleristen op Muiden na 
te spelen. In de openlucht en 
voor een publiek van enige 
honderden mensen. Dat moest 
gebeuren op 20 juni 2022, op de 
dag af 350 jaar na de werkelijke 
gebeurtenissen. Daarvoor 
waren acteurs nodig, kostuums, 
kanonnen, vergunningen en 
… paarden. De leden van de 
werkgroep belden Arjen de 
Jong van Any Dale Hippique. 
Een kort gesprek was 
voldoende. ‘Leuk’ zei Arjen, 
‘We zullen er zijn’. En ze waren 
er op de afgesproken dag. Het 
werd een mooie re–enactment 
en de vijf ruiters in kostuum 
zorgden voor een fantastische 
zomeravond. 

Anderhalf jaar later, op 10 
september 2023, werd herdacht 
dat de Franse troepen door 
een gecombineerde legermacht 
van Nederlandse mariniers 

Arjen, vond het leuk af en toe iets anders te doen dan lesgeven 
aan jonge ruiters en de zaak runnen. Hij verhuurde paarden voor 
inzet bij reclamespotjes en films. Als je goed oplette, zag je overal 
paarden van Any Dale. Sinterklaas reed - en rijdt - het liefst op een 
paard uit de stal in Muiderberg. Binnenkort loopt de Sint weer met 
zijn prachtige witte ruin Ozosnel over de daken.
‘Arjen zet dus een traditie voort,’ vertelt Caroline van der Werff, 
bij Any Dale Hippique verantwoordelijk voor alles op het gebied 
van communicatie. 

Een paard voor 
de prins 

De paarden 
van Any Dale 
zie je overal 
als je goed 
oplet: 
intocht 
Sinterklaas, 
evenementen, 
speelfilms, 
reclame-
video’s, 
Prinsjesdag

Jesper van Geldorp rijdt als prins Willem iii de vesting Naarden binnen op touchwood 
(herdenking einde Franse invasie in 1673 op 16 september 2023) - foto Bob Awick

Arjen en zijn paard Beau op het strand 
in Scheveningen bij de voorbereiding van 

Prinsjesdag - foto Any Dale hippique

opnamen voor de film Redbad - foto Any Dale hippique

meer dan een manege 

en Spaanse troepen onder 
opperbevel van prins Willem 
III uit de vesting Naarden 
werden verdreven. Het werd 
een nog veel groter spektakel 
met tientallen gekostumeerde 
figuranten en heel veel 
paarden. Ook toen was Any 
Dale Hippique van de partij. 
Arjen en zijn staf leverden niet 
alleen het paard voor prins 
Willem III maar zorgden ook 
dat de officieren in stijl de 
vesting binnen konden rijden. 
De optocht van de paarden 
en de figuranten door de 
vesting op die warme zondag 
10 september was voor alle 
betrokkenen een evenement om 
nooit te vergeten.

gOED VOORbEELD 
Joop de Jong, de vader van 

EVENEMENTEN EN 
FILM
Maar dat is nog lang niet 
alles. In een vroeger leven 
was Arjen marinier. Sinds 
enige tijd is hij instructeur 
van het cavalerie-escorte 
van de hofhouding. Rond 
Prinsjesdag is hij altijd een 
aantal dagen onbereikbaar. 
Dan is hij in Den Haag en 
Scheveningen en bereidt 
de tientallen paarden en 
ruiters voor die meerijden 
in de stoet op de drukke 
omgeving en hun taken. 
Traditiegetrouw wordt met 
de paarden die in de stoet 
meelopen op de maandag 
voor Prinsjesdag op het 
strand bij Scheveningen geoefend. Honderden belangstellenden 
komen kijken. De paarden vinden het best spannend tussen 
de rookbommen, knallen en muziek. ‘Prinsjesdag is voor alle 
betrokkenen elk jaar weer een bijzondere gebeurtenis’ zegt 
Caroline.
 
Ook bij opnamen voor de serie ‘Het verhaal van Nederland’ en 
de film Redbad uit 2018 werden paarden uit Muiderberg ingezet. 
Redbad, ook wel bekend als Radboud, leefde in de Middeleeuwen 
en de film bevat nogal wat vechtscenes, Daarbij wordt uiteraard 
heel voorzichtig omgegaan met de paarden. 

Er zijn nog veel meer evenementen waarbij paarden en ruiters van 
Any Dale Hippique optreden. Dankzij de expertise van de staf van 
Any Dale Hippique krijgen shows, films en evenementen in heel 
Nederland extra cachet. 



|18| Dorpspraat

advertentie

R.k. PAROCHIE 
VAN LEVEND WATER

Sinds 2012 heeft de RK Parochie van 
levend Water geen kerkplek meer in 
Muiderberg. Als herinnering is op de 

Brink de wegkapel ‘Maria Koningin van 
de Vrede’ gerealiseerd.

De kerk is er nog wel voor u.
U bent welkom in de vieringen op 

zondagen om 10:00 uur in de 
H. Nicolaaskerk te Muiden

in Weesp zijn de vieringen elke zondag 
om 11:00 uur, elke dinsdagochtend 

om 10:00 uur en
elke 1e vrijdag van de maand eveneens 
om 10:00 uur in de H.H. Laurentius 

en de Maria Magdelena kerk

Voor overige info 
www.parochievanlevendwater.nl

Kunt u onze hulp gebruiken, of zou 
u graag eens in gesprek gaan? 
Neem dan contact op met ons 

parochiesecretariaat dat geopend is op 
dinsdag, woensdag en vrijdag van 

10 tot 12 uur.

Mr. P.J. troelstralaan 19
1381 cR Weesp

telefoon: 0294 - 412530

email: info@parochievanlevendwater.nl

WELzIJN
door JohAN SMit 

Bij de publicatie in onze 
mei-editie konden wij 
alleen de algemene 

informatie verstrekken over de 
verhuizing zelf, de inrichting en de 
bereikbaarheid van het ziekenhuis.
Nu, een half jaar verder, en 
aan onze dorpsgenoten de 
vraag hebben gesteld over hun 
ervaringen, willen wij onderstaand 
een compilatie geven hiervan.

Algemeen
Prima ervaring met het nieuwe 
Tergooi. Gespecialiseerde 
behandeling in Hilversum en 
standaard zaken als bloedafname 
in Weesp of Blaricum. Het lijkt 
logisch dat specialistische zorg 
op slechts één locatie plaatsvindt, 
met oog op 1) hogere kwaliteit van 
zorg en 2) kostenbeheersing en dus 
de verzekeringspremies.

Opname in nieuwe Tergooi
 Wordt prettig ervaren, voor zover 
je daar wil zijn. 
Heel fijn de 1 persoonskamers met 
eigen sanitair. Bezoek 9-21 uur. 
Gebruik tablet ideaal, maar hangt 
om op te laden aan de muur.

UPDATE
Verhuizing Tergooi 
naar Hilversum

Daar kan je niet bij als je op bed ligt. 
Voor ouderen is dit nog wel een 
ding. Want ook tv kijken doe je met 
je tablet. Maaltijden elke dag een 
ruime keuze.
Winkeltje beneden gemiste kans dat 
ze geen tijdschriften verkopen.
Afspraken bij poliklinieken gaan 
bijna altijd strikt op tijd.

Binnenkomst
De gang bij binnenkomst is erg lang. 

met lift ligt in de linkerhoek. Afhankelijk 
van de parkeerplaats is het wel even lopen. 
Bovendien ontbreken loopmarkeringen. Je loopt 
dus gewoon over de rijbaan. Helemaal links 
achterin bevindt zich, vanuit deze positie, het 
trappenhuis met lift.

Locatie Weesp en Blaricum
Helaas hebben wij nog geen reacties op de 
huisartsenpost en het MC Blaricum. Echter de 
reacties op de MC Weesp zijn uitermate positief. 
Goed te bereiken, gratis parkeren, exact op tijd 

aan de beurt, 
prima stoelen 
in wachtruimte 
met gratis 
koffieautomaat 
en vriendelijk 
personeel.

Vanzelf-
sprekend 
dat het hele 
proces nog niet 
is afgerond. 
Desondanks 
hopen wij u een 
indruk hebben 
kunnen geven 
van de huidige 
situatie.

Al jaren is de eerste week van oktober 
de ’week van de valpreventie’. Dan 
wordt extra aandacht besteed aan de 
risico’s van vallen en aan wat u zelf kunt 
doen om die risico’s te verminderen. 
Voorkomen is immers beter dan 
genezen. En dat is zeker waar bij vallen. 

vallen door lichamelijke klachten 
zoals duizeligheid, slecht zicht of 
te weinig spierkracht. Soms zijn 
mensen bang te vallen, worden daar 
onzeker van waardoor de kans om 
te vallen juist groter wordt. 
 
Wist u dat sommige medicijnen 
invloed kunnen hebben op 
uw evenwicht? Daarom is 
het zo belangrijk dat zoveel 

Valpreventie
de laatste tijd hoort u veel over 

verschillende medische 
beroepen en beweegexperts 
meedenken over de aanpak 
van valpreventie. De komende 
maanden gaat u er veel 
meer over horen. Er worden 
bijeenkomsten georganiseerd 
voor meer informatie. U 
kunt zich aanmelden voor de 
nieuwsbrief valpreventie van 
de gemeente: www.gooisemeren.
nl/nieuwsbrieven/aanmelden.

Wist u dat u meteen 
kunt starten met bewegen? 
Elke woensdagochtend is 
er buurtsporthuis bij MHC 
Hockey van 9.45-11.30 uur met 
buurtsportcoach Olga Does, 
kosten € 4 per keer. 

Heeft u vragen over 
valpreventie of iets anders? 
Kom dan woensdagochtend 
naar de Rijver tussen 10.30-
12.00 uur, de koffie staat klaar 
en Caroline Kempkes en Carlos 
Tilburg kunnen u verder 
helpen.

overeind blijven 

WELzIJN 
door SANDRA DeUliNG

Wist u dat elke 4 minuten een 65-plusser 
op de spoedeisende hulp belandt na 
een valongeval? De gevolgen van een 

val kunnen heel groot zijn, namelijk fysieke 
problemen en verwondingen, maar ook de 
zelfstandigheid van oudere mensen kan in 
gevaar komen. De gemeente Gooise Meren 
vindt het daarom heel belangrijk om in te zetten 
op valpreventie. De gemeente wil ouderen 
ondersteuning aanbieden, zodat ze actief en 
gezond kunnen blijven en minder vaak vallen.

Wist u dat de gemeente samenwerkt met 
‘Gooise Meren Beweegt’, huisartsen, apothekers, 
fysiotherapeuten, diëtisten en Versa Welzijn aan 
een aanpak om zoveel mogelijk mensen te helpen 
om het risico op vallen te verkleinen. Mensen 

Blijf bewegen 
om kans op 
vallen te 
verminderen

De poliklinieken 
lopen tot net voor 
het midden. Vanuit 
deze plaats kun je 
naar de verpleeg-
afdelingen. De 
gang eindigt bij de 
eerste hulppost. 
Mensen die slecht 
ter been zijn, 
moeten assistentie 
vragen om hen in 
een rolstoel naar 
de plaats van 
bestemming te 
brengen.

Parkeren
De garage behoeft 
aandacht. Er 
zijn zes etages. 
Het trappenhuis foto’s Johan Smit
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Mededelingen bestuur 
Dorpsraad

Bestuur onderbezet
Ondanks dat het bestuur 
tijdens de algemene 
ledenvergadering al officieel, 
met goedkeuring van de 
aanwezige leden, van 3 
naar 5 leden kon worden 
uitgebreid, is de bezetting 
nog steeds (te) krap. 
Het aantal onderwerpen 
waarover het bestuur zich 
moest buigen, is sinds 
afgelopen zomer flink 
gegroeid en om dit allemaal 
de juiste aandacht te geven is 
meer menskracht nodig. 

de zomer besloten vanaf 
september weer parasolsessies 
te organiseren. Voor de Spar 
in de Dorpsstraat stond dan 
ook op 16 september een 
afvaardiging van het bestuur 
aan een statafel met parasol 
en sprak daar met een flink 
aantal inwoners over zaken 
in Muiderberg die hen 
bezighouden. Ook kon de 
Vereniging weer 15 nieuwe 
leden noteren, die graag op de 
hoogte willen blijven van onze 
activiteiten. 

Actuele onderwerpen
Sinds eind augustus heeft zich 
een aantal ontwikkelingen 
voorgedaan die de aandacht 

•	De herziene plannen van 
TenneT om een 2de 380 kV 
hoogspanningsverbinding 
te realiseren tussen Diemen 
en Lelystad die langs 
Muiderberg zal lopen.

•	De uitrol van extra 
infrastructuur door 
Liander waarbij ook 
in Muiderberg extra 
transformatorhuisjes 
moeten worden geplaatst, 
soms op plaatsen die 
visueel/landschappelijk 
zeer ongewenst zijn.

•	De uitrol van extra 
infrastructuur voor het 
glasvezelnetwerk door 
Selecta Infrastructuur 
in opdracht van Delta 

Wij maken handmade verse chocola 
ambachtelijk in Bussum. We kopen onze 
cacao- en koffiebonen rechtstreeks bij kleine 
boeren in Kameroen.
Kom genieten van onze koffie, chocolade-
melk, chocoladegebak en ons aanbod van 
chocolade-artikelen.

Wij maken voor u uw chocoladeletter(s). 
U kunt uw eigen cacaopercentage kiezen.
Bestel voor 15 november online of in de 
winkel.

Evenementen-agenda
door JohAN SMit 

De evenementen worden onder
voorbehoud gepubliceerd.
Detailinformatie vindt u op de 
websites van de organisaties, die 
onder de agenda worden vermeld.

18 november 2023 | 20:00 uur
concert aan Zee 
Carte Blanche voor pianist 
Carl van Reenen: Così fan 
Tutte

18 november 2023 
Stichting Muiderbergse feesten 
Intocht Sinterklaas

19 november 2023 | 15:00 uur
concert aan Zee 
Carte Blanche voor pianist 
Carl van Reenen: Così fan 
Tutte

16 december 2023 | 16:00-22:00 
uur
Stichting Muiderbergse feesten 
Winterfair op de Brink

19 december 2023
G.A. heinze
Kerstconcert Kerk aan Zee

24 december 2023 | 15:00 uur
concert aan Zee 
Kerst met BrinCQ

24 december 2023 | begin avond
G.A. heinze (onder voorbehoud)
Kerstdweilen 

28 januari 2024 | 15:00 uur
cnncert aan Zee 
Klassieke highlights met 
pianist Vivianne Cheng

14 februari 2024
G.A. heinze Grote Kerk Muiden 
Valentijnsconcert

10 maart 2024 | 15:00 uur
concert aan Zee 
Jong talent aan Zee

21 april 2024 |15:00 uur
concert aan Zee 
Het Berlage Saxofoon Quartet

27 april 2024
Stichting Muiderbergse feesten
Viering Koningsdag

4 mei 2024
 Stichting Muiderbergse feesten/ G.A. 
heinze 
Stille tocht en Doden-
herdenking op de Brink
hierna opmars naar 5 mei bij het 
Rechthuis door G.A. heinze

26 mei 2024 | 15:00 uur
concert aan Zee
Jörgen van Rijen en het Alma 
Kwartet

Aanmelding voor deze 
evenementenlijst voor de periode juni 
- nov 2024 kunt u inzenden naar:
redactie@dorpsraadmuiderberg.nl.

Vermeld in agenda:
G.A. heinze www.gaheinze.nl
concert aan Zee concertaanzee.com
Muiderbergse feesten 
stichtingmuiderbergsefeesten.nl

glasvezel. Ook hier 
zijn regelmatig 
gekozen locaties 
voor zgn. POP-
stations een punt 
van discussie. 

•	Hollandse Luchten: 
in de vorige editie 
berichtten wij hier 
al uitvoerig over 
het meten van de 
luchtkwaliteit, 
onder andere 
fijnstofdeeltjes 
PM 2,5 en 
stikstofdioxide. 
De metingen zijn 
inmiddels bijna een 
jaar lang verricht. 
Binnenkort volgt 
een evaluatie van 
de verzamelde 
meetgegevens.

•	De ontwikkelingen 
ten aanzien van 
de nieuwbouw 
van het nieuwe 
schoolgebouw 

van ‘De Meerstroom’ 
en de bestemming 
van de zogenaamde 
achterblijflocaties van de 
voormalige Vinkenbaan- en 
Oranje-Nassau school.

Kortom, het bestuur zit zeker 
niet stil maar is ‘achter de 
schermen’ actief met allerlei 
onderwerpen. 

Winter in Muiderberg 2013 - foto Gerard Boer

Het verheugt 
ons dan ook dat 
Cees Petersen 
zich inmiddels 
beschikbaar heeft 
gesteld voor een 
bestuursfunctie. 
Hij zal dan ook 
gedurende de 
eerstvolgende 
algemene 
ledenvergadering 
in maart 2024 
officieel als 
bestuurslid worden 
voorgedragen. Dat 
houdt echter niet 
in, dat daarmee 
het bestuur 
voltallig is. Voor 
de continuïteit zou 
het beter zijn om 
het bestuur verder 
uit te breiden. Met 
name vrouwen en 
jongeren zouden 
zeer welkom zijn 
teneinde meer 
balans in het bestuur te 
brengen.
Kortom, gaat het wel en wee 
van ons mooie Muiderberg 
u aan het hart en zou u wel 
een steentje willen bijdragen, 
dan nodigt het bestuur u 
nadrukkelijk uit om eens te 
komen praten.

Parasolsessies
Het bestuur heeft in 

van het bestuur vroegen en 
waarmee zowel met inwoners 
als met de gemeente en andere 
organisaties overleg wordt/
werd gevoerd. 
•	De inmiddels afgeblazen 

plannen van de Joodse 
Gemeente Amsterdam om 
delen van hun grond rondom 
de Joodse Begraafplaats 
op een andere wijze te 
gebruiken.

Nog geen (gratis) lid 
van de 

vereniging Dorpsraad?
Meld je aan op 

www.dorpsraadmuiderberg.nl
en blijf daarmee op de 

hoogte van wat er gaande is in het dorp 
en ..... denk mee! 
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